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Abstract (en)
[origin: WO9317917A1] In a labelling system, the labels (21) are transported from a magazine (9) to a labelling spot by means of a conveyor band
(1) coated with glue by a glueing station (5) at the label (21) receiving spots. The spots of the conveyor band coated with glue are brought into
contact with the labels to be transported, so that the label is held by adherence and transported on the spots coated with glue. The conveyor band
(1) runs over a dispensing edge (3) at which the label is lifted from the conveyor band and applied on the object to be labelled.

Abstract (fr)
Dans un système d'étiquetage, les étiquettes (21) sont transportées d'un magasin (9) jusqu'au site d'étiquetage par une bande convoyeuse (1)
enduite de colle par une station d'encollage (5) aux emplacements de réception des étiquettes (21). Les zones de la bande convoyeuse enduites
de colle sont mises en contact avec les étiquettes de sorte que l'étiquette soit retenue par adhérence et transportée sur les zones enduites de colle.
La bande convoyeuse (1) passe sur un bord de distribution (3) au niveau duquel l'étiquette est soulevée de la bande convoyeuse et appliquée sur
l'objet à étiqueter.
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